

## 温暖贺岁,福礼迎春——公司为员工发放2024年春节大礼包

XILIN Distributes 2024 Chinese New Year Gift Packages to Employees

2024年新春佳节来临之际,为传递公司的新春祝福和慰问,感谢广大干部职工一年来的辛勤付出,近日,公司为全体员工精心准备了丰厚的年货大礼包,大礼包的内容丰富多样,有大米、牛肉、坚果、咸鸡等,以满满的诚意为员工送上节日温暖。每位员工的脸上都幸福洋溢,谈笑风生间满是对新年的期待,大家纷纷表示,感谢公司对员工的关怀,要将这份爱和关怀化为动力,在今后的工作中,以更加高昂的热情和干劲,为公司高质量发展贡献力量。

As the Chinese New Year of 2024 draws near, XILIN had prepared an extravagant New Year's Eve gift package for all its employees, aiming to convey the company's heartfelt greetings and condolences and to express gratitude for their tireless efforts throughout the year. The contents of the package were extensive and varied, including rice, beef, nuts, salted chicken, and other goodies, reflecting the sincerity with which the company wishes to impart the warmth of the festive season to its staff. Each employee's face beamed with joy as they engage in lively conversations and laughter, filled with anticipation for the incoming New Year. The employees expressed their gratitude for the company's compassion towards them, vowing to translate this love and care into greater enthusiasm and energy in their future work, thereby contributing to the company's high-quality development.



## 爱心慰问敬老院,传递温暖感人心

XILIN Labor Union Visited the Old People's Home

近日,如意工会前往敬老院,开展慰问活动,为老人们送去新春礼品,同时给老人们带来了冬日的温暖和节日的欢乐。在敬老院,工作人员详细询问老人们的生活起居和身体状况,并叮嘱他们要注意保重身体,同时祝老人们身体健康,新年快乐!

Recently, XILIN Labor Union went to the old people's home to carry out the comforting activities and send the New Year gifts to the old people, meanwhile bringing the warmth of winter and the joy of festival to the old people. In the home, the staff inquired in detail about the living and living conditions of the old people, and urged them to pay attention to their health, and wished the old people good health and a happy new year!



## 新春走访慰问,情暖外地职工

XILIN Sent Spring Festival Gifts to Non-local Employees

近日,如意工会开展外地员工新春慰问活动,走访了电焊、叉车等车间,为200多名外地员工送去龙年玩偶和糖果,并致以新春的祝福,让外来务工人员感受到来自工会的关心和温暖。通过此次慰问活动,营造了温馨、和谐、喜庆的节日氛围,提升了员工的归属感及幸福感,员工们纷纷表示会把公司的关心化为工作动力,立足本职工作,尽职尽责,站好每一班岗。

Recently, XILIN Labor Union carried out the New Year comforting activities for non-local employees by visiting the welding, general assembly and other workshops, and sending Loong dolls and candies to more than 200 non-local employees, and sending the New Year's blessings, so that employees from other regions felt the care and warmth from the labor union. Through this comforting activity, a warm, harmonious and festive atmosphere was created, which enhanced the sense of belonging and happiness of the employees, who expressed that they would turn the company's concern into work motivation, based on their own work, and do their best to do every shift well.



## 情暖三月——感谢每一个闪闪发光的“她”

XILIN Sent Golden Bracelet on Women's Day

在“三八”国际劳动妇女节到来之际,为体现对女员工的关爱与尊重,近日,如意工会组织全公司在册女员工健康体检,并发放价值788元的龙年平安扣手链,让广大女职工在辛勤工作的同时也能感受到节日的暖心氛围,以此向奋斗在一线的女员工表示衷心的感谢和节日的祝福!

On International Working Women's Day, in order to reflect the care and respect for female employees, Ruyi trade Union organized the health examination of female employees registered in the company, and issued a Dragon Year safety bracelet worth 788 yuan, so that the majority of female employees can feel the warm atmosphere of the festival while working hard. In order to struggle in the front line of female employees to express heartfelt thanks and holiday wishes!



## 舞龙喜迎元宵!

Dragon Dance to Welcome the Lantern Festival

近日,宁波如意在厂区开展舞龙表演活动,营造浓厚的元宵氛围,同时以此种方式将节日的祝福带给全体员工。甲辰龙年伊始,满载希冀和祝福,充满激情和动力,我们将以更加昂扬的精神状态迎接新的目标和挑战。



Recently, XILIN carried out a dragon dance performance in the factory to create a strong Lantern Festival atmosphere, and at the same time, brought the blessings of the festival to all the workers in this way. At the beginning of the Year of Dragon, full of hope and blessing, and full of passion and motivation, XILIN will meet the new goals and challenges in a more energetic spirit.



## 保供应,赶订单——如意全力奋战开门红!

XILIN Fought for a Prosperous Opening of the New Year!

车间机器轰鸣声不绝于耳,生产设备高速运转,装配流水线井然有序,工人们紧张地忙碌着……近日,宁波如意春节节后复工,呈现一派“热气腾腾”的繁忙景象,全体员工正开足马力忙生产、赶订单,以饱满的精神状态和干劲全力奋战龙年“开门红”。



The workshop machines roared continuously, with production equipment operating at high speed. The assembly line was neatly organized, and the workers were bustling with activity. Recently, XILIN resumed operations after the Spring Festival, exhibiting a lively and vibrant scene of business. All staff members were fully engaged and working diligently! They were committed to production and fulfilling orders, with a positive mindset and robust energy to tackle the challenges of the Year of the Dragon.

## 如意公司再捐200万元!

XILIN Donated Another 2 Million Yuan!

近日,宁波如意举行慈善捐赠活动,向宁波市、宁海县两级慈善总会捐款各100万元,公司已持续22年向市、县慈善总会捐款。一直以来,公司积极践行社会责任,彰显民营企业的责任与担当,向慈善公益事业捐款已逾2亿元,捐赠范围从宁海县扩大到全国各地乃至国外,惠及助医、助学、助困、赈灾等领域,获得了社会各界的高度认可。

Recently, XILIN held a charitable donation activity and donated 1 million yuan each to Ningbo City and Ninghai County charity Federation. XILIN has donated to the city and county charity Federation for 22 years. All along, the company has been actively practicing social responsibility, demonstrating the responsibility and responsibility of private enterprises, and has donated more than 200 million yuan to charity and public welfare undertakings, and the donation scope has expanded from Ninghai County to all parts of the country and even abroad, benefiting various fields such as medical assistance, student aid, poverty relief and disaster relief, which has been highly recognized by all sectors of society.

## 公司召开安全生产大会

XILIN Held a Production Safety Conference

近日,公司召开全厂员工安全生产大会,通报了2023年各车间部门的工伤发生情况,对表现良好的车间进行表扬,并与各车间主任签订安全生产协议。董事长储江在会上强调,要全力抓好安全教育和培训,筑牢安全生产思想防线,切实把安全生产各项措施真正落实到位,全力抓好2024年安全生产工作,为顺利完成年度目标任务打牢坚实基础。



# 西林R系列物流行业专用电动搬运车

## CBD20R 创领未来!

### CBD20R - XILIN's R Series Electric Pallet Truck Your Right Choice-- Logistics Industry Specialized Trucks

宁波如意作为国内叉车制造领军企业，以技术创新突破发展边界，不断开辟升维之路。耗时半年，西林R系列物流行业专用电动搬运车成功上市，它的外观简约大气，拥有更加丰富的配置，以及更人性化的结构设计，能让用户享受到无与伦比的操作体验。我们精心打磨产品的每一个细节，以品质建立与客户的高效连接，只为给客户带来更优质的产品和服务!

With 39 years of excellence, XILIN, a preeminent domestic forklift manufacturer, remains committed to breaking new boundaries in technological innovation and development. After six months of diligent effort, XILIN proudly introduces the CBD20R, the latest addition to its R series of Logistics Industry Specialized Trucks. Boasting a sleek and minimalist design, enhanced features, and a user-friendly structure, this truck offers an unparalleled operating experience. We refine every detail to forge strong connections with our customers through unwavering quality, ensuring the delivery of superior products and services!



- ✔ 一款专为解决物流行业痛点的电动搬运车，货物拣配到一半，车子没电了?
- ✔ 作业高峰期时，车子掉链子了?
- ✔ 你想用车的时候，车子被同事开走了?
- ✔ 你是否在遭遇以上的糟糕时刻?
- ✔ Have you ever encountered the following frustrating moments?
- ✔ Your truck unexpectedly run out of power in the middle of busy work.
- ✔ Your truck accidentally breaks down during peak hours, causing a stop in operations.
- ✔ The truck has been occupied when you are desperately in need of it.

#### 特点介绍 Advantages

- 01 速度更快—配备3KW电机，时速可达12KM/H  
Faster—With a powerful 3KW motor, it achieves a speed of 12 kilometers per hour.
- 02 续航更久—配备大功率锂电池，可实现换人不换机，24小时连续工作  
Longer battery life—With a high-power lithium battery, it can operate continuously for 24 hours.
- 03 管理更安全—可配备密码锁，实现统一有效管理  
More secure management—Can be equipped with a password lock to achieve unified and effective management.
- 04 维护更方便—浮动式驱动结构，集成化电气系统，保养维护一目了然  
Easier maintenance—The floating drive structure and integrated electrical system are easy to maintain.



多功能仪表  
Multi-functional instrument



踏板加安全围板  
Pedal with safety coaming

# 公司好人好事

## Xilin's Dedicated Employee

### 爱岗敬业

The spirit of dedication



黄全亮 仓库

黄全亮是一位拥有丰富仓库管理经验且乐于奉献的老一辈仓管员，他不但在自己岗位上兢兢业业，而且还帮助很多新人快速融入工作，完美诠释了传帮带的优良传统，并且把自己30多年的仓管经验倾囊相授，帮助仓库培养了很多优秀仓管员。

Huang Quanliang is an experienced and dedicated warehouse keeper of the older generation. He not only performs diligently in his position, but also helps many newcomers quickly integrate into their work, perfectly embodying the fine tradition of passing on experience and helping others. With more than 30 years of warehousing experience, he has imparted all his knowledge to the warehouse and helped cultivate many excellent warehouse keepers.

### 爱岗敬业

The spirit of dedication



孔令西 钣金

钣金加工车间的孔令西老师傅，是一位有着丰富经验的锯床工，他在做好自己本职工作的同时，还经常帮助仓库钢材卸货。有时晚上还在协助卸货，将大型钢材放到指定位置才下班回家。他的敬业精神，值得我们每一个人学习!

Kong Lingxi, the senior technician in the sheet metal processing workshop, is an experienced sawing machine operator. While fulfilling his duties, he often helps unload steel materials in the warehouse. Sometimes, he even assists in unloading at night and only goes home after placing large steel materials in designated positions. His dedication deserves our learning!

### 爱岗敬业

The spirit of dedication



赵广辉 叉车

叉车车间赵广辉工作认真负责，业务能力强。自从他担任叉车组组长后，任劳任怨，一心扑在事业上。他为了能多做几台叉车，经常加班加点，坚持一手抓安全管理一手抓员工的教育培训。

Forklift workshop Zhao Guanghui work seriously responsible, strong business ability. Since he became the head of the forklift team, he has worked hard and devoted himself to his career. In order to make more forklifts, he often worked overtime, insisting on safety management and employee education and training.

### 爱岗敬业

The spirit of dedication



涂继磊 电焊二

涂继磊进公司已有10年，不仅焊接技术好，而且工作勤勤恳恳，经常帮助同班组员解决疑难问题。近日，有1台车因车架放到底时与地面干涉，当时已经快下班了，把任务安排给他时，他二话不说忙碌起来，加班到晚上九点钟才修复，他的敬业精神值得所有员工去学习。

Tu Jilei has been working in the company for 10 years. He not only excels in welding techniques and has strong drawing interpretation skills, but also works diligently and often helps colleagues in the same team solve difficult problems. Recently, there was a truck that, when placed at the bottom, had its frame interfering with the ground. It was almost time for him to go home, but when assigned the task, he got busy without hesitation and worked overtime until 9 pm to fix it. His professionalism deserves to be learned by all employees.

### 爱岗敬业

The spirit of dedication



吕伟国 自然港

自然港二车间吕伟国，他是一名经验丰富的电焊工，也是自然港车间基建高手，经常主动承担厂区的维修工作。车间护栏损坏，地板损坏，他都会主动维修，把公司的财产当作家里的财产一样看待。

Lv Weiguo, an experienced welder in workshop II of Zirangang branch factory, is also a skilled infrastructure builder. He often takes the initiative to undertake maintenance work in the factory area. Whenever the workshop fences or floors are damaged, he will actively repair them, treating the company's property as if it were his own.

### 爱岗敬业

The spirit of dedication



褚泽银 总装

总装车间褚泽银主要负责搬运车摇臂装配工作，在同工位员工在家病假期间，独自一人担起二人工作，在工作岗位上不辞辛劳，加班加点，确保工作保质保量及时完成，真正体现了对工作的责任心和敬业精神，值得总装车间全体员工学习和深深表扬。

Chu Zeyin, mainly responsible for the assembly of the HPT rocker arm in the final assembly workshop, took on the workload of two employees during the sick leave of his colleague. He worked tirelessly, put in extra hours, and ensured that the work was completed on time with quality and quantity guaranteed. His sense of responsibility and dedication towards work are truly commendable and deserve recognition and learning from all employees in the final assembly workshop.